



WHEN USING A KEYBOARD



GUARANTEE
Non-human damage
12-month warranty

KNOB FUNCTION / ФУНКЦИИ РЕГУЛЯТОРА ГРОМКОСТИ



1. **Charging indicator:** always on when charging, fully off Charge indicator light flashes quickly at low voltage

2. **Mode indicator light:** the indicator light of the corresponding mode used by the user is always on (2.4 GHz/Bluetooth/wired)

3. **FN + ENTER keyboard lock:** Press FN + ENTER to lock the keyboard. The indicator light is on. Press FN + ENTER again to unlock the keyboard. The indicator light is off at this time.

1. **Индикатор зарядки:** постоянно в процессе зарядки, выключается при полностью заряженном аккумуляторе, быстро мигает при низком уровне зарядки.

2. **Индикатор режима подключения:** Показывает текущий режим подключения клавиатуры (вспомогательный 2.4 ГГц / Bluetooth / проводной).

3. **FN + ENTER блокировка клавиатуры:** Нажмите FN + ENTER для блокировки клавиатуры. Индикатор включен. Нажмите FN + ENTER еще раз, чтобы разблокировать клавиатуру. Индикатор выключен.



 Long press on/off. Short press to switch wired after booting.



BT CONNECTION / BLUETOOTH ПОДКЛЮЧЕНИЕ

Touch the switch to select "B1B2B3" mode:



Backlight Brightness+
[Fn] + [Up Arrow]

Backlight Brightness-
[Fn] + [Down Arrow]

Backlight Speed+
[Fn] + [Left Arrow]

Backlight Speed-
[Fn] + [Right Arrow]

Switch the backlight color
[Fn] + [F5]

Switch Backlight Mode
[Fn] + [F6]



GUARANTEE
Non-human damage
12-month warranty



FN + Left Ctrl The F area is interchanged with the number area.

MAC system(Fn + S: switch to Mac system)



Feel free to contact us with any product issues or questions. We will reply as quickly as possible to ensure all your needs are handled.

Executive standard:GB/T 14081-2010
Made in China www.rkgaming.com
Download Driver Address: www.rkgaming.com/Download/1/
www.gamemall.com